
Durup Skole  Tlf: 9915 6100 
Idrætsvej 2, Durup  e-mail: Ineg@skivekommune.dk 

7870 Roslev 

Skolebestyrelsesmøde   
Dato: 23.01.2023.  Kl.:19.00 – 21.00.  

 

 
Afbud:  

 

 

1.  Hverdagen på skolen.  

 

 

 

 

 

Hverdagen i SFO 

 

 

Nyt fra elevrådet. 

 

 

Nationale tests er gennemført, 
men retningslinjer for 

tilbagemelding til forældre 
afventes fortsat. 
 

Proces i gang omkring ansøgning 
om hjælpemidler ifm 

enkeltintegration. Frist 1. februar. 
 
 

 
 

Stor tilslutning fra forældre 
omkring morgenkaffe og 

fredagskaffe. 
 
 

 

Travlt        I gang med at forberede 

at skulle søge elevrådspuljen. 
Elevrådsinspirationsdag - alle 

kommunens elevråd samles i Skive 
d. 24/1. Skal ligeledes planlægge 

fastelavn for mellemtrinet.  
Elevrådet inviteres med til 
bestyrelsesmøde d. 20. Marts. 

2.  Gennemgang af regnskab for budgetåret 2022. Regnskabsresultat viser et 
forventet underskud grundet 

stigning i varme og el udgifter samt 
udgifter til enkeltintegration. Det 

forventede underskud har været 
forelagt skolechefen og 

økonomichefen, men der er fortsat 
ingen konkret tilbagemelding på, 
om der kan forventes støtte til de 

øgede udgifter, hvilket skaber både 
stor undring og bekymring. Der er 

stor forskel på, hvordan 
prisstigninger rammer kommunens 
skoler, og bestyrelsen er 

uforstående overfor, at man ikke 
tager højde for hvordan den ulige 

fordeling af øgede udgifter 
medfører en direkte skævvridning 
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af skolernes økonomiske 
forudsætninger. Bestyrelsen 

påtænker at skrive til kommunen 
vedr. dette.  

3.  Budget for det nye budgetår 

2023.  
Inga fremlægger forslag til 

budget som drøftes i 
bestyrelsen. 

 

Budget vedtages.  
Det bemærkes at variable poster er 
skåret helt ind til benet, blandt 

andet grundet øgede udgifter til 
varme.  

 
Der ses behov for at invistere i nye 
skolemøbler til resterende klasser 

(0., 1., 2., og 4. klasse men der 
vurderes kun at kunne afsættes til  

at dække så mellemtrinet har fået). 
 
Der påtænkes planlægning af 

sponsoraktivitet. 
 

Der planlægges ansøgning om 
puljer til yderligere 

projekter/skolemøber.  
 
 

4.  Der har været afholdt 

informationsmøde for nye elever 
torsdag d.19. januar kl. 17.00. 

Inga orienterer fra mødet. 

 

Orientering taget til efterretning. 

    5. Processen for ansættelse af ny 

skoleleder pr. 1. april går i gang 
på mandag d. 30. januar kl. 

17.00. hele skolebestyrelsen 
deltager og souscheflærer 

Bettina Skovsted, som skal 
konstitueres 

 pr. 1. april indtil den nye 

skoleleder starter deltager i 
processen.  

 

 Drøftet. 

6. Elever og personale.  Orientering taget til efterretning. 

 

   7.  Økonomi. Drøftet under punkt 3. 

   8.  

Evt.  

Næste møde er d. 20/2 

      
 

 

       

Venlig hilsen Inga Emborg 


